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На 14 Март от 14:00 часа в стая 208 на 23 блок от комплекса на БАН
се проведе събрание на членовете на GAMM живущи в България.
От всички 14 български члена на GAMM, 1 (Е. Гаврилова) е в чужбина,
на събранието присъстваха: Н. Бончева, Л. Лилов, В. Джупанов,
П. Киряцов, С. Марков, Н. Димитрова, Е. Попова и М. Кръстанов.
След като прецени, че необходимия кворум е налице, събранието избра
за председател В. Джупанов и за протоколчик Е. Попова.

Приет беше следния дневен ред:

1. Избор на председател на GAMM-BG.
2. Информация за GAMM-срещата в Zurich.
3. Информация за заседанието на УС на GAMM.
4. Обсъждане на възможни дейности на GAMM-BG.
5. Обсъждане на вътрешен правилник на GAMM-BG.
6. Решения на събранието.

По  1-ва точка В. Джупанов предложи за председател на GAMM-BG
С. Марков. Л. Лилов и Н. Бончева подкрепиха направеното предложение.
След тайно гласуване при пълно болшинство събранието избра
ст.н.с. С. Марков за председател на GAMM-BG.
Той от своя страна предложи за свой заместник Н. Бончева и
за секретар E. Popova. Събранието прие единодушно тези предложения
с явно гласуване.

По 2-ра и 3-та точка С. Марков даде информация за заседанието на УС на
GAMM от 11 февр. 2001 в Zurich и проведения 12-15 февр. 2001 в Zurich
годишен конгрес на GAMM.

По 4-та точка С. Марков предложи GAMM-BG да подкрепи морално
организацията на минисимпозиум по математическо моделиране и научни
изчисления в рамките на пролетната конференция на СМБ през април 2001
в Боровец. В. Джупанов предложи GAMM-BG да подкрепи предстоящият
тази година 9-ти национален конгрес по механика. Той предложи също
на тези мероприятия да бъде представена широко дейността на GAMM и
на новообразуваната секция GAMM-BG.
Предложенията бяха приети единодушно.

По 5-та точка беше  обсъден въпроса за членския внос.
Л. Лилов предложи годишният членски внос за членовете на GAMM-BG да
бъде 30 лв, като по изключение за 2001 година С. Марков има устна
договореност с Председателя на GAMM за 10 лв. В. Джупанов предложи
към тази сума всеки да добавя 2 лв за текущи разходи на секцията.
Присъстващите на събранието подкрепиха тези предложения.
Н. Бончева предложи годишният членски внос за членовете на GAMM-BG да
бъде събиран в края на декември предходната година и най-късно до края
на януари всяка година, като веднага след това бъде информирано
писмено ръководството на GAMM за списъка на редовно отчетените членове
на GAMM-BG. Л. Лилов предложи да бъде водена най-строга отчетност за
събирането на членския внос чрез попълването на "Приходна книга" и
издаването на квитанция.
Прието беше сумите за настоящата 2001 и следващата година
(12 + 32 = 44 lv) да бъдат събрани до края на януари 2002 с оглед да
бъдат предадени  на GAMM на годишния му конгрес през 2002 г.

Събранието упълномощи избраното ръководство на GAMM-BG
да подготви съответната документация на GAMM-BG.



По 6-та точка събранието упълномощи С. Марков да състави официален
текст, с който да бъде уведомено ръководството на GAMM за проведеното
събрание и неговите решения.

Събранието приключи поради изчерпване на дневния ред.
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